

Our stance on intellectual property infringement



Since its establishment in 1970, Toray Advanced Computer Solution, Inc. (hereinafter "Toray ACS") has been spearheading technological innovation in the apparel sector and has given a significant contribution to the industry. In 1998 we began marketing CREACOMPO, a fashion CAD software that seamlessly integrates all aspects of clothing manufacturing and in 2001 we established a commercial base in China.

In the 50 years since our founding, the cornerstone of our development policy has always been making the best use of feedback from our global customers in order to enhance our products.

Protecting intellectual property means that we take measures against non-genuine goods and the unauthorized use of our products and guarantee an environment where customers can use genuine software in all peace of mind and can gain access to a wide variety of services and support.

This is because infringement of intellectual property leads to loss of revenue, reputational damage and loss of competitiveness for all companies involved.

Toray ACS pays close attention to its intellectual property rights around the world and will not tolerate their infringement. The use of counterfeit goods or pirated software can also pose significant risks.

Toray ACS is determined to aggressively protect its intellectual property rights in order to safeguard the Toray ACS brand and the benefits that customers receive from using Toray ACS products.

If you happen to come across non-genuine products or illegal activities, we ask that you report the matter to our nearest sales agent or to the contact address indicated below.

<https://www.toray-accs.co.jp/en/contact/infringement-form/>

Thanks in advance for your cooperation.

Toray Advanced Computer Solution, Inc.
January 22nd, 2024

关于知识产权侵权的声明

‘TORAY’ 东丽

东丽ACS株式会社自1970年开启事业活动以来，不断通过技术革新引领服装产业发展，为业界做出了贡献。1998年，我们开始销售以数据串联起制衣全程的服装CAD系统“CREACOMPO”，并于2001年在中国设立了事业基地。

创业以来的50年间，我们会聆听全世界顾客的声音并用于产品改良，这也是我们开发方针的核心。通过保护知识产权，我们会对非正规产品和未经授权的使用采取相关对策，为顾客营造出能放心使用正规软件、享受各种服务和帮助的健康环境。这是因为知识产权侵权会导致相关企业损失其收益、降低其口碑，丧失其竞争力。

东丽ACS广泛关注全世界的知识产权，不允许侵权行为发生。

使用仿版或盗版软件可能导致重大风险。原因在于，仿版的制造标准并不如东丽ACS的正规商品那样严格，且盗版软件很有可能包含非法程序代码和恶意软件，致使用户的系统暴露于风险之中。

东丽ACS将持续竭力守护知识产权，以维护顾客在使用东丽ACS品牌和东丽ACS商品时获得的利益。

万一发现了非正规产品或违法行为，希望您能向最近的经销商或以下窗口举报。

<https://www.toray-ac.s.co.jp/en/contact/infringement-form/>（英语）

感谢大家的配合与支持。

东丽ACS株式会社
2024年1月22日